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Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren redegøre for, hvorfor tonnageskatten ikke ændres, så det sikres, at der be-

tales skat af det faktisk realiserede overskud i året? 

 

Svar 

Tonnageskatteordningen indebærer en lempeligere beskatning af rederivirksomhed, fordi 

den skattepligtige indkomst opgøres på baggrund af skibenes lasteevne (nettotonnage) og 

ikke overskuddet som for andre virksomheder. Det skal samtidig ses i lyset af, at rederi-

branchen er internationalt kendetegnet ved udbredt statsstøtte. 

 

Ekspertgruppen for fremtidens erhvervsstøtte har afleveret sine anbefalinger til regeringen, hvor 

de bl.a. anbefalerede at bevare den særlige tonnageskatteordning for rederierne. Regerin-

gen har endnu ikke taget stilling til anbefalingerne fra arbejdsgruppen. 
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